

ميزة الاسترداد النقدي على اشتراكات الترفيه

الشروط والأحكام

الميزة

ميزة الاسترداد النقدي على اشتراكات الترفيه: سيحصل حاملو البطاقات المؤهلة على رصيد بنسبة 50% من إجمالي قيمة العمليات المؤهلة على فئات اشتراكات الترفيه.

العمليات المؤهلة

عملية إلكترونية تم إجراؤها باستخدام بطاقة مدى "فيزا إنفينيت" أو بطاقة فيزا سيغنيتشر الائتمانية من البنك السعودي للاستثمار لدى أي تاجر تم تصنيفه تحت الفئات الموضحة أدناه.

حامل البطاقة

عميل البنك السعودي للاستثمار وحامل بطاقة مدى "فيزا إنفينيت" أو بطاقة فيزا سيغنيتشر الائتمانية.

رمز فئة التاجر

- الرموز المصنفة من قبل البنك السعودي للاستثمار وفيزا، وهي:
- رمز فئة التاجر: (4899 اشتراكات الساتلايت، القنوات المدفوعة/الراديو المدفوع)
 - رمز فئة التجار: 5968 (اشتراكات الترفيه الإلكترونية الشهرية)

البطاقات المؤهلة

بطاقة مدى "فيزا إنفينيت" أو بطاقة فيزا سيغنيتشر الائتمانية من البنك السعودي للاستثمار.

- تحكم هذه الشروط والأحكام ميزة الاسترداد النقدي على اشتراكات الترفيه المطبقة على البطاقات المؤهلة، وتحتفظ فيزا بالحق في إجراء أي تغييرات في أي وقت على الميزة أو الشروط والأحكام أو كلاهما معاً
- لا تعتبر ميزة الاسترداد النقدي كخدمة تحويل أموال، ولن تقوم فيزا بتقديم أي خدمات أو سلع أو مزايا لحاملي البطاقة مباشرة
- تحسب ميزة الاسترداد النقدي بنسبة 50% من إجمالي قيمة العمليات المؤهلة في شهر تقويمي لكل بطاقة مؤهلة بحد أقصى 5 دولار أمريكي (أو ما يعادله بعملة بديلة حسب الحالة) شهرياً لكل بطاقة مؤهلة
- تحدد العمليات المؤهلة وفقاً للتالي:
 - تاريخ إتمام عملية الشراء، وهو التاريخ الذي يقوم فيه التاجر بختم العملية
 - إعدادات التاجر في "فيزا نت"
 - بيانات العملية المقدمة إلى فيزا
- يوافق حامل البطاقة ويقر بأنه لا يمكن تعديل المبلغ المسترد يدوياً
- يمكن لحامل البطاقة أن يحصل على أكثر من عملية استرداد نقدي بمبلغ إجمالي لا يتجاوز 5 دولار أمريكي (أو ما يعادله بالعملة المحلية) شهرياً
- يوافق حامل البطاقة على عدم تحميل البنك مسؤولية أي مشاكل تواجهه في الاستفادة من هذه الميزة من فيزا. وفي حال مواجهة أي مشاكل، يرجى التواصل مع مركز الاتصال على: 8000 124 800

Entertainment Subscriptions Money Back Benefit

Terms and Conditions

Benefit

Entertainment Subscriptions Money Back Benefit: Eligible Cardholders will receive 50% of the total value of Eligible Transactions on entertainment subscriptions categories as credit.

Eligible Transaction

Online Transaction made with SAIB mada Visa Infinite Debit Card or SAIB Visa Signature Credit Card in one of the MCCs stated below.

Cardholder

SAIB customer holding SAIB mada Visa Infinite Debit Card or SAIB Visa Signature Credit Card.

MCC

Merchant Category Codes as categorized by SAIB and Visa, which are:

- MCC 4899 (CABLE, SAT, PAY TV/RADIO SVCS)
- MCC 5968 (CONTINUITY/SUBSCRIPTION MERCHT)

Eligible Cards

SAIB mada Visa Infinite Debit Card or SAIB Visa Signature Credit Card.

- These terms and conditions shall govern the provision of the Entertainment Subscriptions Money Back Benefit applicable to the Eligible Cards. Visa reserves the right at all times to make any changes to the Benefit and/or the terms and conditions
- Money Back Benefit does not qualify as money transfer or remittance service, nor is Visa are providing any services, goods or benefits to cardholders directly
- Money Back Benefit shall be calculated as 50% of the total value of Eligible Transactions in a calendar month per Eligible Cards with a maximum value of USD 5 (or its equivalent in an alternative currency as the case may be) per month per Eligible Card
- Eligible Transactions shall be determined based on:
 - Purchase transaction completion date, which shall be the date when merchant stamps the transaction
 - Merchant setup in "VisaNet"
 - Transaction data provided to Visa
- Cardholder agrees and acknowledges that the amount computed cannot be manually modified.
- Cardholder may receive more than one Money Back transaction with total amount not to exceed USD 5 (or its local currency equivalent) per month
- Cardholder agrees not to hold the Bank liable against any issues in availing this benefit from Visa. In case of any disputes, please call our contact center at 800 124 8000

